

Title (en)

Roller shutter for furniture.

Title (de)

Rolladen-verschluss für Möbel oder dergleichen.

Title (fr)

Volet roulant pour meubles.

Publication

EP 0411344 A1 19910206 (DE)

Application

EP 90113016 A 19900707

Priority

DE 3925216 A 19890729

Abstract (en)

A roller shutter (1) provided in particular for furniture (2) has for the roll-open front (5) guides (6, 7) with guide grooves, at least one of which guides can be closed by means of a cover (10) when it is released by the roll-open front (5) when the latter is opened. The cover (10) has a tape-shaped cover member (30) which is guided in slot-shaped guide receptacles (31) on the mutually facing groove edges of the guide (6) and is secured by means of one end (32) directly on a cover strip (22) of the roll-open front (5) in the region of a fastener (33). When the roll-open front (5) is closed, the cover member (30) can be received in a store (35), can be wound up for example under spring resistance. <IMAGE>

Abstract (de)

Ein insbesondere für Möbel (2) vorgesehener Rolladen-Verschluß (1) weist für den Rolladenzug (5) Führungen (6, 7) mit Führungsnoten auf, von denen mindestens eine mit einer Abdeckung (10) dann verschließbar ist, wenn sie beim Öffnen des Rolladenzuges (5) von diesem freigegeben wird. Die Abdeckung (10) weist ein bandförmiges Abdeckglied (30) auf, das in schlitzförmigen Führungsaufnahmen (31) an den einander zugekehrten Nutflanken der Führung (6) geführt und mit einem Ende (32) unmittelbar an einer Abschlußleiste (22) des Rolladenzuges (5) im Bereich einer Befestigung (33) festgelegt ist. Bei geschlossenem Rolladenzug (5) kann das Abdeckglied (30) in einem Speicher (35) aufgenommen, z.B. unter Federkraft aufgewickelt werden.

IPC 1-7

E06B 9/56; E06B 9/11; A47B 47/00

IPC 8 full level

A47B 47/00 (2006.01); **E06B 9/11** (2006.01); **E06B 9/58** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47B 47/00 (2013.01); **E06B 9/115** (2013.01); **E06B 9/58** (2013.01); **A47B 2220/08** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] EP 0151555 A2 19850814 - MEIER GERD [CH]
- [A] EP 0325368 A1 19890726 - ROLLAGLASS LIMITED [GB]

Cited by

ITPR20090032A1; EP1788140A1; EP0728902A3

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0411344 A1 19910206; DE 3925216 A1 19910131

DOCDB simple family (application)

EP 90113016 A 19900707; DE 3925216 A 19890729